
温州企鹅制冷冷却塔

产品名称 温州企鹅制冷冷却塔

公司名称 温州企鹅制冷科技有限公司

价格 1.00/台

规格参数 品牌:企鹅
型号:QE

公司地址 温州市龙湾区永中街道龙池巷13弄8号

联系电话 0577-86895511-18966272575 18966272575

产品详情

     QE系列冷却塔：The cooling tower

企鹅冷却塔采用优质PVC散热胶片、且设计形状更有效地延长高温水跟冷却风接触时间，所以冷却效果
果特佳。外壳底盘采用优质高强度玻璃纤维制成，外形美观，防腐及抵抗外界恶劣环境能力特强，转动
及接合部分采用优质原材料加工，大大提高使用寿命及接合强度，客服部提供24小技术及维修售后服务
，将大大提高工作效率。

Penguin cooling tower is made of high quality PVC film cooling, shape and design more effectively prolong
contact time with high temperature water cooling air, so the cooling effect of fruit is very high.Shell chassis is made of
high quality high strength glass fiber, beautiful shape, antisepsis and strong ability to resist external environment,
turning and joint part is made of high quality raw materials, improve the service life and joint strength, 24 small
technology provided by the customer service and after-sales maintenance services, will greatly improve the work
efficiency.
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